
PROTOKOL Nr XXXIX/2014 

z Obrad XXXIX Sesji Rady Gminy KotuIi 


odbytych w dniu 25 sierpnia 2014r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1400 a zakonczyly siy 0 godz. 1545 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 15 radnych, to jest 100% og61nego skladu rady Ilista 
obecnosci w zalq.czeniu do protokolu/. 

Porzqdek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXIX Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porzq.dku obrad 
3. 	 Sprawozdanie W 6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 r. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za 


gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki oplaty. 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia stawki oplaty za pojemnik odpad6w 

komunalnych powstajq.cych na nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkujq. 
mieszkancy a powstajq. odpady. 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na danej nieruchomosci, skladanej 
przez wlasciciela nieruchomosci. 

8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wydzierzawienia nieruchomosci stanowiq.cej 
mienie komunalne Gminy Kotun. 

9. 	 Podjycie uchwaly w sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz 
Gminy Kotun. 


10.Informacja Przewodniczq.cego Rady 

11. Dyskusja i wolne wnioski 

12.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

13.Zamkniycie Obrad XXXIX Sesji Rady Gminy 


Ad 1 
Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Radnych 
Rady Powiatu Siedleckiego lana Kucia i Bartlomieja Kurkusa, W6jta Slawomira 
Adamiaka, Skarbnika Gminy Barbary lonskq., soltys6w i radnych. 

Ad pkt 2 

Uwag do porzq.dku obrad nie zgloszono. 

http:Przewodniczq.ca


Ad pkt 3 
W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze w okresie miydzy sesjami prowadzone byly 
nastypujqce dzialania: 

1. 	 Dobiegajq konca prace na stacji uzdatniania wody w Kotuniu. Modemizacja 
stacji zaplanowanajest na koszt 2.700.000 z1. Stacja zostala wyremontowana 
na bardzo wysokim poziomie. Jesii ktos z Panstwa bydzie chytny, to dzisiaj po 
sesji bydzie mozna obejrzec efekty prac na SUW. 

2. 	 Polozono as faIt w miejscowosci ZeIiszew Duzy na odcinku 560 mb. 
Koszt tych prac wyni6sl 560.000 z1. 

3. 	 Podpisane juz zostalo porozumienie ze Starostq Siedleckim na remont drogi 
w Bojmiu. Sq juz takze przedmiary rob6t i niedlugo bydzie mozna oglosic 
przetarg na zakup cementu do remontu. 

4. 	 Jesii chodzi 0 remont ulicy Lesnej w Kotuniu, to trwajqjeszcze rozmowy 
z Zakladem Energetycznym na temat slup6w ustawionych przy tej ulicy. 
Pracownik zakladu, kt6ry zajmuje siy tymi sprawami do konca sierpnia jest na 
urlopie, jak tylko wr6ci bydziemy konczyc ustalenia. 

5. 	 Chodnik na ulicy Ogrodowej w Kotuniu juz jest wyremontowany. 
Zostalo jeszcze do wykonania kawalek chodnika na ulicy Polnej od strony 
ulicy Ogrodowej do wysokosci gimnazjum. Jest to poprawienie 
bezpieczenstwa uczni6w uczqcych siy w szkolach w Kotuniu. 

6. 	 Niedlugo zostanie wydana decyzja na nowa organizacje ruchu na drodze 
w Zdzarze. Wystqpilismy po niq, poniewaz na drodze tej bydzie wymieniany 
przepust. 

7. 	 Zostala odroczona rozprawa dotyczqca odszkodowania od firmy wykonujqcej 
nam kanalizacjy. Ich prawnik przedstawil no we propozycje ugody. 

-	 Radny Krzysztof Gajowniczek zapytal, na czyj wniosek odroczono 
postypowanie. 

- W6jt wyjasnil, ze byl to wniosek adwokata pozwanego. 
- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy w gry wchodzi samo odszkodowanie 

czy i odsetki od niego. 

W6jt wyjasnil, ze nadal chodzi tylko 0 odszkodowanie, Gdy bydzie decyzja 

o wyplacie odszkodowania, to wtedy mozna siygnqc po odsetki. 

8. 	 Na boisku Zespolu Oswiatowego w Kotuniu zrobiono badania geologiczne. 
Badania wykazaly, ze podloze boiska posiada niewlasciwe parametry, nie takie 
jakie powinna posiadac podbudowa pod boisko trawiaste. Ekspertyzy tq 
przekazano wykonawcy boiska. Czekamy na zajycie przez niego stanowiska 
w tej sprawie. 

9. 	 W dniu 20 sierpnia br. odbyl siy konkurs na stanowisko Dyrektora Zespolu 
Szk6l w Bojmiu. Na konkurs wplynyla tylko jedna oferta. Nowym dyrektorem 
zostal poprzedni jej dyrektor Dariusz Kuc. 

1 O.Piyciu nauczycieli zatrudnionych w naszych szkolach zdalo egzamin na 
nauczycieia mianowanego. 



Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Ad pkt 4 

Wojt wyjasnil, ze projekt uchwaly budzetowej zostal omowiony szczegolowo 

z Komisj,! Budzetu i Finansow. Uzyskal jej akceptacjy. Jesli s,! jeszcze jakies pytania, 

to razem z Pani,! Skarbnik S,! do dyspozycji. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIXl271/2014 w sprawie 

zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie Iza-151 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 5 

Wojt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze po analizie dokumentacji zwi,!zanej z kosztami, 

jakie gmina ponosi za gospodarowania odpadami i po przeprowadzonym przetargu

zglosil radnym mozliwosc zmian w metodzie oplaty za odpady jak rowniez 

w wysokosci tej oplaty ponoszonej przez mieszkancow. Przygotowano nowe 

projekty uchwal, ktore po konsultacji z radnymi przedstawiane s,! na obecnej sesji. 

Radni zdecydowali siy wybrac obecnie metody od 1 osoby zamieszkalej 

w gospodarstwie. Oplata bydzie wynosila 4 zl miesiycznie za odpady zbierane 

w sposob selektywny i 8 zl miesiycznie za brak segregacj i odpadow. 


- Radny Artur Skwierczynski zapytal, dlaczego takie stawki wybrano i jaka jest 
proporcja kwot przetargu z zeszlego roku i tego, ktory siy odbyl w tym roku. 
p.o. Kierownika Referatu Rozwoju Gminy w Urzydzie Gminy Daniel 
Polkowski wyjasnil, ze oplata za odpady zostala szczegolowo skalkulowana 
w oparciu 0 sprawozdania za ubiegly rok. W poprzednim roku kwota uzyskana 
z oplat od mieszkancow nie pokryla wydatkow poniesionych przez Gminy za 
gospodarowanie odpadami. Rok zamkn,!l siy z kontem ujemnym w wysokosci 
200.000 zlotych. Zatem pomimo znacznie lepszego wyniku przetargu z tego 
roku stawni nie zostaly obnizone proporcjonalnie wskaznika roznicy pomiydzy 
przetargami. Posiadamy czysci niezaplaconych naleznosci, ktorych w chwili 
obecnej nie bardzo jest jak wyegzekwowac, poniewaz ustawodawca zrzucil na 
Gminy ich egzekucjy. Nie mamy dostatecznych narzydzi, aby ja prowadzic. 
Radny Artur Skwierczynski kontynuowal swoj,! wypowiedz i zapytal, jak 
gmina ma zamiar egzekwowac naleznosci od tych osob, ktore nie zaplacily za 
odpady. W jaki sposob Gmina zamierza pokryc niedobor srodkow za odpady. 

-	 Wojt wyjasnil, ze przez ten okres od lipca br do konca wrzesnia br mieszkancy 
plac,! za odpady wedlug starych stawek. To juz zmniejszy nam deficyt. 
Wiemy, ze w sejmie trwaj,! prace maj,!ce na celu przypisanie egzekucjy tych 
nalemosci komomikom. Mamy nadziejy, ze juz niedlugo sprawa egzekucji 
tych naleznosci bydzie znacznie latwiejsza niz obecnie. 
Radny Artur Skwierczynski zapytal w j akiej wysokosci wyrownalismy 
niedobor za ubiegly rok. 



- Daniel Polkowski stwierdzil, ze za okres dw6ch miesiycy kwota ta zmniej szy 
siy ookolo 100.000 zl. Mamy nadziejy, ze do konca przyszlego okresu 
rozliczeniowego uda siy nam zredukowae juz tq. r6znicy. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, co siy stanie jak wplywy bydq. wyzsze niz 
koszty ponoszone przez Gminy. 

- Daniel Polkowski wyjasnil, ze wplywy do naszej kasy z tytulu oplat za odpady 
mogq. bye wykorzystane tylko i wylq.cznie na gospodarowanie odpadami, wiyc 
pozostanq. do wydatkowania na ten cel. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXIX/272/2014 w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawki tej oplaty. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

W6jt wyjasnil, ze w spos6b analogiczny takZe oplaty od nieruchomosci 

niezamieszkalych zostaly proporcjonalnie zmniejszone w stosunku do tych obecnie 

obowiq.zujq.cych. Projekt uchwaly posiada pozytywna opiniy komisji rady. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXIX/273/20 14 w sprawie ustalenia stawkioplaty za pojemnik odpad6w 

komunalnych powstajq.cych na nieruchomosciach, na kt6rych nie zamieszkujq. 

mieszkancy a powstajq. odpady. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

W6jt wyjasnil, ze zmieniona zostala metoda wnoszenia oplat przez mieszkanc6w za 

gospodarowanie odpadami a to spowodowalo zmiany wzoru deklaracji, kt6rq. zaraz 

po 1 paidziemika bydq. musieli zlozye nasi mieszkancy. Trwajq. rozmowy nad 

sposobem dostarczenia mieszkancom wzor6w nowych deklaracji. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXIX/274/2014 w sprawie wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na danej nieruchomosci, skladanej przez 

wlasciciela nieruchomosci. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 

W6jt stwierdzil, ze wplynq.l wniosek 0 wydzierzawienie wskazanych w projekcie 

uchwaly dzialek na okres powyzej 3 lat. Sq. to dzialki rolne obecnie dzierzawione. 

Jest zgoda Komisji Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska na 

ich wydzierzawienie. 


http:Przewodniczq.ca
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Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Wiceprzewodniczqca Rady Hanna Kafara odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXIX/275/2014 w sprawie wydzierzawienia nieruchomosci stanowiqcych 

mienie komunalne Gminy Kotun. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek zarzqdzila glosowanie nad projektem uchwaly. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

W6jt wyjasnil, ze nastypny projekt uchwaly dotyczy dzialek kolejowych polozonych 

przy ulicy Kolejowej w Kotuniu i przejscia od ulicy Siedleckiej w strony tor6w 

kolejowych. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXIXl276/2014 w sprawie 

nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-15/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 10 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek przypomniala radnym, ze na dwa miesiqce 

przed uplywem kadencji powinni zlozyc oswiadczenia majqtkowe. Obecna kadencja 

uplywa w dniu 21 listopada, zatem oswiadczenia majqtkowe radni powinni zlozyc do 

dnia 21 wrzesnia br. Po zakonczonej sesj i zaprasza wszystkich radnych i sohys6w do 

obejrzenia odnowionej stacj i uzdatniania wody, co zaproponowal Pan W 6jt w swoim 

wystqpieniu. 


Ad pkt 11 
Sohys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski zglosil problem smieci lezqcych 
przy przystankach autobusowych. Do tej pory sam je zbieral, ale cos trzeba 
z tym zrobic, bo ciqgnqc tego w ten spos6b nie mozna. Moze trzeba ustawic 
obok nich smietniczki. 
Radny Antoni Chojecki zapytal, co z uszkodzonym przystankiem w ich 
mleJ scowosci. 
Daniel Polkowski wyjasnil, ze jak tylko otrzymamy odpowiedz od policji 
o sprawcy zniszczenia przystanku - Gmina wystqpi do niego 0 naprawienie 
szkody. 

-	 Radny Michal Adamczyk zaprosil wszystkich zebranych na koncert 
charytatywny, kt6ry odbydzie siy w swietlicy w Gryzowie w najblizszq 
niedziely 0 godz. 15. Zbi6rka bydzie pomocq dla chorych mieszkanek naszej 
Gminy i miasta Siedlce. Podziykowal takZe Pani sohys lustynie Kleszko 
i calemu sztabowi organizacyjnemu koncertu za jego zorganizowanie. 
Radny Krzysztof Gajowniczek przypomnial wszystkim, ze do konca wrzesnia 
jest czas na skladanie wniosk6w do projektu przyszlorocznego budzetu. To tak 
na wszelki wypadek, zeby p6zniej nie bylo zaskoczenia, ze w jednej wsi cos 
siy robi a w innej juz nie. 



- Soltys wsi J agodne Krzysztof Kurkus zapytal, co bydzie z drogami po kt6rych 
obecnie jezdzi ciyzki sprzyt firmy buduj,!cej slupy pod liniy 400 kY. 

- W6jt wyjasnil, ze firma ta otrzymala zgody na korzystanie z niekt6rych dr6g 
lez'!cych na terenie naszej Gminy. Drogi te zostaly skamerowane i ich stan po 
zakonczeniu prac powinien bye taki sam jak w dniu ich przekazania do 
uzytkowania. Jesli firma zniszczy drogi, bydzie musiala je naprawie wlasnym 
kosztem. Poprosil takze radnych, aby przedstawili Pani Skarbnik szczeg6lowe 
informacje dotycz'!ce przeznaczenia srodk6w finansowych, kt6re otrzymali po 
ostatniej sesji. 

- Radny powiatowy Jan Kue zapytal, co z remontem budynku szkoly w Bojmiu. 
- W6jt wyjasnil, ze posiadajuz inwentaryzacjy budynku ijesli tylko znajd,! siy 

wolne srodki rozpocznie siy w szkole remont. 
- Soltys wsi Kypa Andrzej Galach poprosil 0 ustawienie znaku drogowego na 

skrzyzowaniu dr6g z Oleksina do Kotunia i z Pienk w strony Koszewnicy. 
Kierowcy na tej drodze czysto nie wiedz,!, czy S,! z prawem przejazdu czy 
powinni zatrzymae siy przed skrzyzowaniem. 

- Radny Artur Skwierczynski zapytal, czy na asfalt na drodze w kierunku 
Polak6w jest jeszcze gwarancja. 

- W6jt potwierdzil. 
- Radny Artur Skwierczynski wskazal, aby sluzby W 6jta obejrzaly t'! drogy, bo 

na zakrycie do polak6w asfalt juz popykal. 

Wiycej dyskusji ani wolnych wniosk6w nie bylo. 

Ad pkt 12 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosci,! glos6w lza-13, wstrzymal 
siy-21. Glosy wstrzymuj,!ce nalezaly do radnych nieobecnych na poprzedniej sesji. 

Ad pkt 13 
Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz'!ca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XXXIX Sesji Rady Gminy Kotun. 

Prot~iIit 
Elzt£Jf SastrZybSka 


